

**REFERAT FRA STYREMØTE I NANNESTAD
JEGER- OG FISKERFORENING.**

Møte:	Styremøte	Styremøte nr: 03/2024
Dato:	07.05.25	Kl: 18.30
Sted:	Klubbhuset til Nannestad JFF	Referent: Birgithe Andersen
Deltagere:	Lars Olav, Hanne, Rachel, Birgithe, Hans Olav, Meldt fravær: Øyvind, Atle, Charlotte, Nicoline, Geir, Turid	Antall sider: 4 sider.
Saksliste:	Utsendt. SAKSLISTE 1. Godkjenning av referat fra 09.04.2025 - vedlagt 2. Planlegging for arrangementer i mai - dugnad 8.mai - fiskesommer 25.mai 3. Profilerings/klubbklær - v Rachel og Lars O. 4. Camp Ungdom 27.-29.06 - info om arrangementet. Behov for bistand fra oss - se for øvrig vedlagt ref. fra 28.04 5. Instruktørsatsning - Søknad fra Birgithe om økonomisk støtte til å gjennomføre Grunnkurs Jakthunddressur, samt Aversjonskurs. Mer info på møtet. 6. Nytt fra utvalgene 7. Evt; Skiltyper gapahuk, premier, bestilling fiskesommer, endring av styremøte.	

1. Referat fra sist 09.04.2025

Vedtak:

2. Planlegging for arrangementer i mai

- dugnad 8.mai

- fiskesommer 25.mai

Vedtak:

- **Dugnad 8 mai:**
- Måtte tette hullet i gangen ned på baksiden.
- Rydde i kjelleren, få ordnet hyller.
- Rydde i bod.
- Rydde ute.
- Se over taket ute.
- Telle over utstyr på kjøkken.
- Kontroll på det elektriske.
- Test av lavvo.
- Sjekk av premier.
- Vaske vinduer.
- Det er kjøpt inn nytt vaffeljern.
- **Fiskesommer 25. mai:**
- Hanne og Åsmund setter ut garn 24. mai. Hanne kontakter Atle/Rune for å finne ut hvordan man kommer seg inn på området til saga på Rustadmoen mtp lager garn.
- Fiskeutvalget har sagt ja til å stille på dette arrangementet.
- Birgithe går over SOME for å reklamere for arrangement. (IG, Åsvegen side, Nannestad info etc).
- Birgithe lager plakat for fiskesommer. Starter kl 11:00-16:00.
- Må kjøpe inn mark, sluker + + +
- Program for dagen:
- Fiske
- Trekke garn, være med ut i båt. (må ha med redningsvest).
- Sløye fisk.
- Hanne tar med ABU-røken om hun finner.
- Hanne drar til Jaktia og handler inn mark, dupper, kroker etc.
- Blir enkel servering, allergikere må ha med egen mat.
- Lars O. bestiller et sett med stenger ifbm Fiskesommer.

3. Profilerings/klubbbklær

- v Rachel og Lars O.

Vedtak:

a) Profilering av klær.

- Styret kjøper inn softshell vester til medlemmer i styret.
- Rachel og Lars Olav kontakter firma, og får oversikt over hvor mange vester og hvilke størrelser som må bestilles.
- Få tilbud på caps og t- skjorte.
- Det legges opp til mulighet for salg av vester, t-skjorter og caps til alle medlemmer.

4. Camp Ungdom 27.-29.06

- info om arrangementet. Behov for bistand fra oss

- se for øvrig vedlagt ref. fra 28.04

Vedtak:

a) Info om arrangementet. Behov for bistand fra oss

- Skal holdes ved Storøyungen, i Holter Almenning.
- Aktiviteter blir; fiske, leirdueskyting etc.
- Ønskelig at vi har medlemmer som stiller opp denne helgen. Lars Olav kommer tilbake til dette når vi vet mer.

5. Instruktørsatsning

- Søknad fra Birgithe om økonomisk støtte til å gjennomføre Grunnkurs Jakthunddressur, samt Aversjonskurs. Mer info på møtet.

Vedtak:

a) Søknad fra Birgithe om økonomisk støtte til å gjennomføre Grunnkurs Jakthunddressur, samt Aversjonskurs. Mer info på møtet.

- Vedtatt at Nannestad Jff dekker kursutgifter på Grunnkurs og opphold på kurshelg. Dekker også aversjonskurs og kilometergodtgjørelse. Det skrives avtale med instruktør med binding for 5 år. NJFFs standardavtale benyttes.

6. Nytt fra utvalgene

- Finne ut hvor mange bomnøkler som er ute i de ulike utvalgene.
- Det som skal deles fra utvalgene på SOME, SKAL sendes til sekretær. Så det blir delt på riktig side. Dette blir også tatt opp på neste styremøte.

Fiskeutvalget:**Jaktskytterutvalget:**

- Hatt dugnad på skytebanen.
 - Justert skinnegang.
 - Byttet til løpende elg.
- Skytterlaget har bestemt seg for å ha skyting tirsdag og torsdag i august. Njff skal også holde åpent på dette.
- 10 stk som er påmeldt på rifleskyting arrangement den 24. mai. Plass til 20 stk.
- Ordne litt kjeks, frukt, drikke. Rachel tar kontakt med Hilde.
- Fått ny leder ved Steinsgård leirduebane, så der skjer det nye ting fremover.

Jaktutvalget:

- Jaktkort salget er godt i gang, men det er dårlig reklamert for dette.
- Birgithe deler info ang jaktkort på SOME og sms løsning.

7. Evt . Evt; Skiltyper gapahuk, premier, bestilling fiskesommer, endring av styremøte.**a) Skiltyper gapahuk:**

- Få bestilt treskilt. Lars Olav tar kontakt med forhandler, Asker produkter.

b) Produkter- effekter:

- Kjøpe inn sitteunderlag. Lars Olav tar seg av dette.

c) Samarbeidsreklame:

- Kontakte ulike samarbeidsaktører om dem har skilt, banner etc som vi kan reklamere for. Og om vi får noen goder; type premier til ulike arrangementer. Birgithe sjekker ut dette.

d) Neste styremøte:

- Flytting av styremøte 04.06.25 ble vanskelig å flytte. Så vi opprettholder gammel dato.

Neste styremøte: 04.06.25